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To :  UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited    

 UOB Kay Hian Futures (Hong Kong) Limited   

 6/F Harcourt House,          

 39 Gloucester Road, Hong Kong 

 Attn: Data Management Department     
  

 

 

APPLICATION FOR EMAIL STATEMENT 
電 子 結 單 申 請 表 
 

 Your requests will be subjected to call back procedure and the information will be updated after the call back has completed successfully.  
閣下的要求將須經電話確認程序確認，相關資料將會在電話確認後才完成更新。 

 Your application shall be submitted in original or soft copy. Soft copy may send to eform@uobkayhian.com.hk  
閣下的申請可以原件或副本形式提交。副本可發送到 eform@uobkayhian.com.hk. 

 
 

E-Statement Services 電 子 結 單 服 務 
 

Name of Client(s)      Account No. 

客戶姓名:       客戶號碼 :               -         /M/S/F* 
*Delete where applicable 

     Receive Email Statement (No monthly Charge)  

     以電郵收取結單 (免月費) 

 

I/We would like to switch to receive Statement by the E-mail address stated below, including cash, joint, margin, futures and 
options accounts under my/our name, instead of physical statement with immediate effect. I/We hereby confirm that the 
above email address is for my own use only and not accessible by any officer or employee of your company or its associated 
entity.  

本人/吾等名下所有戶口，包括現金、 融資、 聯名、期貨及股票期權戶口，欲申請一并轉用電子結單，即日起生效。

請將電子結單傳送至下列電郵地址並同時終止實體結單。本人/吾等謹此確認以上電郵地址為本人所擁有，並且不會

讓貴公司或其有聯繫之僱員登入及使用。 
 

*Primary E-mail Address         (One e-mail address ONLY) 

*主電郵地址::                               (只限一個電郵地址 )  

 
*Primary email is for receiving all kinds of client communications, include: UTRADE (passwords, login notification, trade confirmation), E-
Statement, Change of Information, Corporate Action, Welcome letter, Annual renewal letters, T & C or other letter.  
*主電郵地址用作收取客戶端通信，包括 UTRADE (密碼、登入通知、完成交易確認 )、電郵結單、更改資料通知、企業行動、迎新

信件、年度更新信件、條款或細則或其他信件。 

 

 

 
Remarks 備註:  

 
If this form is not submitted in person, please be advised call back 
procedure will be performed during business hours to confirm the 
details of changes.  
如此通知書並非由客戶本人交與大華繼顯（香港）有限公司, 本

行將於上班時間聯絡客戶以確認以上更改。  

 
 Please contact me during the below preferred time.  

請於以下時段與我聯繫  

 
______:______AM 上午/PM 下午 to ______:______AM 上午/PM 下午                 Date           

日期 ______________________________________________________ 

 

 

 

 
 
 
Client’s Signature(s)/Business Chop 

客戶簽署/業務印章 


